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 !שלום לכולם

 

 סמינר ראשון בסדרת סמינרי החורף –חברה שלמה 

התקיים במעלה גלבוע סמינר "חברה שלימה" בסופ"ש האחרון 

לכיתות י"ב. ניסינו להבין יחד כיצד נכון לבנות חברה מעורבת 

וצנועה ומה הם היחסים הנכונים בין המינים. הרב דוד ביגמן שוחח 

איתנו על התפתחות ההלכה בעניין, הרבנית אסתר פישר ממדרשת 

זם. ניסינו להבין עין הנצי"ב לימדה אותנו על סוגים שונים של פמיני

מהי נשיות ומהי גבריות באמצעות מוזיקה ותנועה עם רעות ושעיה 

דדון, ובשבת התארחנו אצל משפחות שונות בקיבוץ לשיח ודיון על 

זוגיות ומשפחה. את הסמינר הובילו תהל ונצר לאו המדריכים 

יאה לדרכם החדשה, בסיום הסמינר סיכמה פז ביד רמה. רגע לפני היצ-הוותיקים, ואת הלוגיסטיקה תפעל כרגיל אביב טור

ספראי עם החניכות והחניכים את רצף הפעילות התנועתית רבת השנים שעברו וציידה אותם לדרך ב"תרמיל" -לימור יעקב

הערכים של תנועת הקיבוץ הדתי עליהם למדו במהלך הפעילויות השונות. סיימנו בברכת דרך צלחה ובציפייה להיפגש 

 שר.ולהמשיך להיות בק

 

 מאגף המשק והכלכלה
 

אנו עוקבים מקרוב אחר ההתפתחויות בנושא הסכם החלב ונעדכן בהתאם. במקביל אנו עוקבים גם  - הרפת והסכם החלב

אחר הנושאים השוטפים הקשורים לענף, כמו מחיר "חלב דתי", ועומדים לקראת כינוס ישיבה משותפת של 'סניורים' ואנשי 

 טות כיצד נכון יהיה להתנהל מול כל הסכם אפשרי.מקצוע מהתחום כדי לגבש החל
 

הצוות ממשיך להתקדם עם חמישה קיבוצים וגופים מהתנועה ובימים אלה אנו שמחים לבשר על עוד  –צוות השקעות 

 צוות ההשקעות מקבל לידיו בימים אלה את הקיבוץ השישי! קיבוצים נוספים בוחנים וכולם מוזמנים. -התקדמות 
 

התאחדות חקלאי ישראל, השדולה החקלאית בכנסת וארגון  - לאותקיצוץ המים לחק

'מים לישראל' קיימו אתמול כנס חירום בכנסת בנושא "משבר המים לחקלאות". הכנס 

איתן כבל,  -משה גפני, יו"ר ועדת הכלכלה  -התקיים בהשתתפות יו"ר ועדת הכספים 

וחברי כנסת נוספים.  גיורא שחם, חברי השדולה החקלאית בכנסת -יו"ר רשות במים 

כזכור, מועצת רשות המים החליטה זו השנה השנייה ברציפות, על קיצוץ במים לחקלאות 

, ובפעם הראשונה נלקחו אמצעי ייצור מבלי לתת פיצוי. המשמעות היא 2019לשנת 

להתייבש ואף שמצד אחד, החקלאים יימנעו מלגדל גידולים חקלאיים בשטחיהם ועשרות אלפי דונמים חקלאיים צפויים 

להינטש, ומצד שני, הם יספגו זאת מכיסם וללא כל פיצוי. במהלך הכנס הודיעו ראשי התאחדות חקלאי ישראל כי אם 

המדינה לא תפצה את החקלאים על הקיצוץ החד צדדי שקיימה בעקבות הבצורת, תינתן הוראה לחקלאים למרוד בהחלטה 

הקיימת. קריאה זאת לוותה בתמיכה גורפת של חברי הכנסת שנכחו ולהשתמש במים כראות עיניהם, מעבר למכסת המים 

איתן כבל, חברי השדולה החקלאית בכנסת, חברי כנסת  -משה גפני, יו"ר ועדת הכלכלה  -בכנס, לרבות יו"ר ועדת הכספים 

תואמת כל ראשי התנועות והארגונים והחקלאים. נראה שגם בנושא תידרש פעולה מ –נוספים שהגיעו לכנס וכמובן 

 ואפקטיבית שתועיל להתאחדות.

.201811.92  בס"ד תשע"ט כסלוב כ"א 

כ'   8.3.2018
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 תשע"ט –שבתות התנועה 

איש  120שבתות התנועה מתקיימת בשבת הקרובה.  4הראשונה מבין 

ואישה יטיילו, יסעדו, ישוחחו, ייהנו מהמרצים שהוזמנו לשבת 

באכסניית פוריה, ויחושו שוב את 'שבת אחים גם יחד' הייחודי כל כך 

לכך שיש לא מעט אנשים שלא הצליחו לשבתות אלו. אנו מודעים 

להרשם לשבת הספציפית שמצאה חן בעיניהם )קיבלנו פניות והצעות 

שונות, חלקן ברות יישום אך רובן לא(. אנו מפרסמים מבעוד מועד 

את זמן פתיחת ההרשמה, לא מאפשרים לאיש להירשם לפני מועד 

ו, הפתיחה, ומקווים שמי שהבחירה בשבת ספציפית מאוד חשובה ל

ימצא דרך לעשות זאת בעת פתיחת ההרשמה. בהזדמנות זו אנו גם מזמינים את כל מי שרוצה בכך, להירשם אצלנו )בהודעה 

השבת במלון דונה גרציה, שבת  –( לשבת היחידה שנותרו בה מספר קטן מאוד של חדרים פנויים 052-3749310לטלפון 

ר זאב וד"ר שולמית קיציס, שמי שכבר זכה לשמוע אותם לא ירצה . בשבת זו יתארחו עמנו הזוג ד"11.1.2019פרשת בא, 

 להפסיד.

 

 ערבות הדדית לאומית

על ראשון הקרוב צפויה לעלות להצבעה בממשלה החלטה ביום 

בעוטף, ההחלטה הובילו ראשי הרשויות עזה. את סיוע לעוטף 

שיעור חבילת נגב תמיר עידאן.  -שדותמועצת ובראשם ראש 

הפיצוי והסיוע נידון מיליון ש"ח. נושא  500 -הסיוע למעלה מ

הכספים של הכנסת, שם סוכמו גם בשבוע שעבר בישיבת ועדת 

חלק מעקרונות ההצעה. על הכנת ההחלטה עובדים כבר חודשים 

וגעות לעניין. בתוך הצעת הסיוע כלולים נושאים ברשויות הנ

סעד  –רבים, שקשורים להתיישבות ובתוכה ליישובינו שבעוטף 

ועלומים ולחינוך כגון חוג חינם לכל ילד ועוד. אנו מקווים 

 שההחלטה החיובית תתקבל ותיושם במהרה.

 

 כנס חדשנות בשדה מאז ולתמיד בקיבוץ שדה אליהו

דה אליהו המוביל בתחום החקלאות האורגנית וההדברה שנה לקיבוץ ש 80במלאת 

הביולוגית, יתקיים כנס מקצועי שיעסוק בחדשנות בחקלאות בהדברת מזיקים ומחלות, 

בטכנולוגיות מדייקות ובחידושים בעמק. בכנס יציגו חוקרים מהשורה הראשונה ונציגי 

היתר בתחום הדברת חברות מובילות דרכים להתמודדות עם אתגרי החקלאות בימינו, בין 

מזיקים ומחלות וחקלאות מדייקת. ההרצאות בפתח הכנס, יעניקו השראה לבאי הכנס 

ויעסקו בעצם המושג חדשנות. המושב האמצעי יעסוק בטכנולוגיות המאפשרות יישום 

בי, בקומפוסט שדה -מדויק בחקלאות. בתום הכנס יצאו המשתתפים לסיורים במפעל ביו

ם. הסיור האחרון יוקדש לזכרו של מריו לוי ז"ל, אבי החקלאות אליהו ובשדות האורגניי

ח"כ אורי אריאל, יו"ר  -האורגנית בישראל. את הכנס יכבדו בנוכחותם שר החקלאות 

מר יורם  -ד"ר עמי אפלבום, ראש מועצה אזורית עמק המעיינות  -הרשות לחדשנות 

תור שדה אליהו בשיתוף עם -ע. הכנס מופק על ידי ביוד"ר מתי גלבו -קרין ומנהל מחוז העמקים של משרד החקלאות 

בי, מועצה אזורית עמק המעיינות, תנועת הקיבוץ הדתי, מו"פ חוות עדן וקהילת שדה אליהו. הכנס יתקיים ביום -חברת ביו

להצבת דוכן בכנס ניתן ליצור  www.tickchak.co.il/sde . לרישום לכנס:16:00-8:00בין השעות  1.1.19שלישי כ"ד טבת 

 04-6096986תור -קשר עם צוות ההפקה בביו

 

 שבת שלום, 
 

 אמיתי פורת וחברי המזכירות הפעילה

http://www.tickchak.co.il/sde

